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PROTOKOLL 

generalforsamling i Trondhjems Arkitektforening (TAF) 
 
 
 

Torsdag 17.juni 2021 kl. 1900 ble det holdt generalforsamling i TAF.  
Sted: Zoom videokonferanse 

 
 
 
Det forelå følgende dagsorden: 
 

1. Godkjenning av innkalling 
2. Valg av møteleder 
3. Valg av referent og to personer til å undertegne protokollen 
4. Årsberetning 2020-2021 
5. Regnskap 2020 (generell status mht. økonomi) 
6. Valg av styre. 
7. Endring av kontingent. 

 
_ _ _ 
  
 
1. Godkjenning av innkalling 
Leder i TAF, Ørjan Nyheim, åpnet møtet. Det fremkom ingen bemerkninger til innkalling og 
dagsorden. Generalforsamling ble erklært for lovlig satt. Innkalling ble enstemmig godkjent.  
 
 
2. Valg av møteleder 
Ørjan Nyheim ble valgt til møteleder.  
 
 
3. Valg av referent og to personer til å undertegne protokollen 
Ørjan Nyheim ble valgt til referent. Hilde Nessa ble valgt til å undertegne protokollen sammen 
med møteleder.  
 
 
4. Årsberetning 2019-2020 
Leder i TAF, Ørjan Nyheim, presenterte årsberetning for 2020-2021. Årsberetning ble tatt til 
etterretning.  
 
Det ble kommentert fra generalforsmalingen at det er uheldig at en har havnet i en situasjon 
hvor representanter fra styret har stilt med private lån til foreningen. En protokollfører at en for 
fremtiden må unngå at foreningens medlemmer eller styremedlemmer må stille med private 
lån på denne måten.   
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5. Regnskap 2020 (budsjett 2021) 
Leder i TAF, Ørjan Nyheim, presenterte regnskapet for 2020. Økonomisk status i foreningen 
ble gjennomgått og budsjett for 2021 presentert. Regnskapet for 2020 ble enstemmig 
godkjent.  
 
 
6. Valg av styre og valgkomite 
Sevrin Gjerde / Anders Gunleiksrud presenterte valgkomiteens innstilling. Valgkomiteens 
innstilling ble enstemmig godkjent.  
 
Ørjan Nyheim fratrer ledervervet, men tar gjenvalg på 1 år for å bidra til kontinuitet i 
foreningen. Thea Hougsrud Andreassen overtar som ny leder frem til 2023.  
 
Nye styremedlemmer er:  
- Gustav Bjørngaard Rødde (partner, Etyde arkitekter) 
- Ine Samdal (stipendiat, NTNU, Institutt for arkitektur og teknologi) 
- Hilde Nessa (PKA, Per Knudsen Arkitektkontor) 
 
 
7. Endring av kontingent 
Det ble vedtatt at kontingenten til TAF ikke lenger skal være delt, men at denne slås sammen 
til en samlet kontingent. 
 
Det ble vedtatt at årlig kontingent økes fra 480,- til 600,- / år.  
 
 
8. Byarkitekt & Råd for byarkitektur 
Generalforsamlingen spilte inn at representant til Råd for byarkitektur bør stille fra sittende 
styre i foreningen. Dette for å få løftet frem, og synliggjøre, den faglige rollen til styret i 
Trondhjems arkitektforening.  
 
Ettersom det nyetablerte Råd for byarkitektur er en testordning for 3 år, så må en nå velge inn 
en ekstra styrerepresentant for dette arbeidet ila høsten.  
 
For fremtiden må en legge opp til at styrets representant til Råd for byarkitektur velges 
sammen med styret på ordinær generalforsamling.  
 
 
_ _ _ 
 
 
 
 
Generalforsamlingen ble hevet kl. 20.30.  
 
 
 
 
______________________    
underskrift, møteleder      
Ørjan Nyheim       

______________________
underskrift, protokollunderskriver
Hilde Nessa




